
 

 

Akademický senát Pedagogické fakulty  

Univerzity J. E. Purkyně v Ústí n. L. 

 

Zápis č. 8/2015 

ze zasedání akademického senátu Pedagogické fakulty UJEP, 

konaného dne 23. září 2015 
 

Přítomni: Mgr. Štefan Balkó, Ph.D.; Mgr. Lukáš Círus; Mgr. Roman Kroufek; Mgr. Zdeněk 

Svoboda, Ph.D.; PhDr. Iva Wedlichová, Ph.D.; Bc. Ludmila Dubinská; Bc. Pavel Fousek; 

Klára Ligurská; Laura Pérezová; Mgr. Tomáš Suk 

Omluveni: Mgr. David Cihlář; Mgr. Vlastimil Chytrý, Ph.D.; Bc. Veronika Vondrová 
Hosté: doc. PaedDr. Pavel Doulík, Ph.D. 

 

P r o g r a m :  

1. Statut PF 

2. Čerpání rozpočtu PF za 1. pololetí 2015 

3. Provozní rozpočet PF v roce 2016 

4. Vývoj soudního sporu UJEP vs. dr. Kirchner 

5. Stav ekonomického zhodnocení investiční akce "50bar" 

6. Různé 

a. Imatrikulace na PF 

b. Budoucí využití budovy Hoření 

 

0. Autorizování zápisu z předchozího zasedání 

AS PF UJEP schvaluje zápis č. 5/2015.  
(hlasování: 10 pro – 0 proti – 0 zdržel(a) se hlasování) 

AS PF UJEP schvaluje zápis č. 6/2015 z hlasování per rollam.  
(hlasování: 10-0-0) 

AS PF UJEP schvaluje zápis č. 7/2015 z hlasování per rollam. 
(hlasování: 10-0-0) 

 

1. Statut PF 

Děkan PF předložil novelizované znění Statutu PF. 

AS PF UJEP dle zákona č. 111/1998 Sb., § 27 odst. 1 písm. b) schvaluje Statut PF. 
(hlasování: 10-0-0) 

 

2. Čerpání rozpočtu PF za 1. pololetí 2015 

Zprávu o čerpání rozpočtu PF za 1. pololetí 2015 zpracovala tajemnice PF, předložil 

děkan PF.  

AS PF UJEP dle zákona č. 111/1998 Sb., § 27 odst. 1 písm. c) bere na vědomí zprávu 

o čerpání rozpočtu PF za 1. pololetí 2015. 
(hlasování: 10-0-0) 

 



3. Provozní rozpočet PF v roce 2016 

Děkan PF podal informace k provoznímu rozpočtu PF pro rok 2016. 

AS PF UJEP bere informace na vědomí. 
(hlasování: 10-0-0) 

 

4. Vývoj soudního sporu UJEP vs. dr. Kirchner 

Děkan PF informoval senát o vývoji sporu PhDr. Jiřího Kirchnera, Ph.D. s univerzitou. 

AS PF UJEP bere informace na vědomí. 
 (hlasování: 10-0-0) 

 

5. Stav ekonomického zhodnocení investiční akce "50bar" 

Děkan PF informoval senát o stavu ekonomického zhodnocení investiční akce „50bar“. 

AS PF UJEP bere informace na vědomí. 
(hlasování: 10-0-0) 

 

6. Různé 

a. Imatrikulace na PF 

AS PF projednal problematiku zrušení aktu imatrikulací na PF. Děkan PF informoval o tom, 

že případná realizace imatrikulačního aktu na PF bude řešena s ohledem na zájem studentů 

prvních ročníků, který bude zjištěn prostřednictvím ankety. Dále nastínil možný průběh 

imatrikulací v akademickém roce 2016/2017. 

 

a. Využití budovy v ul. Hoření 

Senátorka K. Ligurská vznesla dotaz na děkana PF ohledně předpokládaného využití budovy 

UJEP v ul. Hoření. 

Děkan PF informoval AS PF o aktuální situaci v oblasti jednání o možném využití této 

budovy pro potřeby PF v následujících letech. 

 

 

 

Příští zasedání AS PF se koná ve středu 21. 10. 2015 od 15:00 h v zasedací místnosti CS-502 

v budově PF České mládeže 8. 

Program:  Příprava shromáždění akademické obce PF 

 

 

 

 

Zapsala: Mgr. Jana Klenerová 

 

 

 Mgr. Zdeněk Svoboda, Ph.D. 

 předseda AS PF UJEP 


